
Karen van Luijn, zij is al sinds
2019 op vrijdag werkzaam in
de praktijk en heeft haar
dagen uitgebreid. Daarnaast
versterkt Arne van Bonzel het
team, ook hem stellen we
graag aan u voor. 

Afscheid Roelf Holtrop
De maand december stond in het
teken van afronding, afscheid en
afsluiting. Onze dokter Holtrop
nam afscheid van de praktijk, zijn
patiënten en collega's. Voor hem,
voor u en voor ons als collega's
gaan we een nieuw tijdperk in. 

Met elkaar kijken wij terug op een
prachtig afscheid, het was
overweldigend hoeveel van jullie
aanwezig waren tijdens de
afscheidsreceptie op 7
december. 

Op maandag 30 december
hebben wij als collega's van hem
afscheid genomen. 

Artine de Jonge heeft zijn praktijk
overgenomen, zij droeg tijdens
het afscheid op 30 december het
prachtige gedicht voor wat u
vindt links boven aan deze
pagina. 

Naast Artine zijn er nog twee
huisartsen die wij aan u willen
voorstellen. 

Voor onze lieve en
geliefde Roelf

Je handen droegen duizend zorgen
Je blik verzachtte ieders pijn
Je woorden bleven nog lang hangen
In hart, in hoofd, in groot en klein 

Je deur stond open als een haven 
Waar storm kon luwen, de mens werd gekend
Je luisterde zonder te oordelen 
En raakte met je zijn collega en patiënt

Nu laat je ons achter
Ontredderd en in verwondering 
Hoe gaan we verder zonder jouw kompas
In deze tijden van verandering 

Toch gunnen we jou nieuwe dagen 
Aan de andere kant van de muur 
Met meer-tijd-voor de-terminale-patiënt
uiteraard voor Karin, kunst en cultuur

Maar neem ons mee in je gedachten 
Zoals wij jou bewaren in ons DNA
Jij blijft een bron van inspiratie 
Als mens, huisarts en collega

Dank voor alles wat je gaf, 
Jouw kennis, humor en bemoedigend woord
Gezondheidscentrum Ermelo ademt jou
Ook al ben je niet meer aan boord 

Artine de Jonge - huisarts

In plaats van cadeaus voor Roelf zijn
afscheid vroeg hij een bijdrage voor het
Willem Holtrop Hospice. Op donderdag

16 januari heeft hij een prachtige cheque
mogen overhandigen van €11.550,00
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Velen van u heb ik de hand al mogen schudden op het afscheid van
Roelf Holtrop of al in de spreekkamer op de praktijk. Ik ben heel blij dat
ik het stokje van Roelf heb mogen overnemen. Graag stel ik me aan u
voor! 

Ik ben 51 jaar geleden in Culemborg geboren en opgegroeid in
verschillende plaatsen in Gelderland. 
Samen met mijn man en onze drie pubers wonen we in Harderwijk.
Naast tijd doorbrengen met ons gezin, familie en vrienden, hou ik van
lezen, buiten sporten en wandelen in het bos. 

Na mijn geneeskunde studie heb ik eerst op andere plekken gewerkt:
de spoedeisende hulp, interne geneeskunde in Kigali (Rwanda),
kindergeneeskunde en in een aantal asielzoekerscentra. In 2008 ben ik
afgestudeerd aan het VU medisch Centrum als huisarts. Daarna heb ik
als huisarts in verschillende plaatsen gewerkt, de afgelopen twaalf jaar
was dat in de regio Noordwest-Veluwe. 

Het huisartsenvak vind ik erg mooi en boeiend. Vooral door de band
met patiënten en de grote verscheidenheid aan mensen. Zowel in de
spreekkamer als thuis. 
Ik zie ernaar uit u beter te leren kennen en naast u te staan bij
gezondheidsproblemen en ziekte. 

Artine de Jonge

Graag wil ik me aan jullie voorstellen, voor degenen die mij nog niet
kennen. Mijn naam is Karen van Luijn en ik ben sinds 5,5 jaar met veel
plezier op vrijdag in de praktijk. Met het pensioen van dokter Holtrop en
de overname van de praktijk door dokter De Jonge heb ik mijn dagen
uit kunnen breiden naar maandag, woensdag en vrijdag. 

Ik ben opgegroeid in Putten, heb op Groevenbeek in Ermelo op de
middelbare school gezeten en heb voor mijn studie tien jaar in Utrecht
gewoond. Na mijn afstuderen ben ik met mijn man naar Harderwijk
verhuisd, omdat ik hier, in de omgeving waar ik me thuis voel, huisarts
wil zijn. 

In juni verwachten wij ons eerste kindje. In het voorjaar zal ik dan ook
met zwangerschapsverlof gaan, in deze periode zal Arne van Bonzel mij
vervangen.

Ik heb erg veel zin in deze nieuwe stap en kijk er naar uit om voor u
klaar te staan en een band op te bouwen 

Karen van Luijn

Nadat ik mijn Geneeskunde opleiding in het
Belgische Leuven had afgerond, heb ik in Groningen
de huisartsopleiding gevolgd. 

Afgelopen jaren heb ik als waarnemend huisarts bij
verschillende praktijken in de regio Groningen
gewerkt. Na een recente verhuizing ben ik meer in de
buurt van Ermelo komen werken. 

Met veel plezier ga ik binnenkort het team van
Jur Jonker en Artine de Jonge versterken voor
zwangerschapswaarneming van Karen van Luijn

Arne van Bonzel


